
Dagsorden til afd. bestyrelsesmøde afdelingen 02.  
Den  15/5   2023.  
 
01. Deltager: Emma, Kenneth  og Conny.  
 
02.  Referent: Conny.  
 
03.  Regnskab for år 2022: 

Godkendt. 
 
04.  Vedligeholdelse og ordensregler skal optimeres/opsummeres. 

Dette ses der nærmer på. 
 
05.  Nyt for afdelingen: 

a. Efter installation af Norlys fiber er boksen ikke umiddelbart klar til tilslutning. Kontakt Norlys. 
 

b. Antenneforeningen Søbo: 
Der har endeligt i marts 2023, været et møde i Antenneforeningen Søbo.  Noget af bestyrelsen er 
erstattet med andre. Conny er valgt til bestyrelsen for 1. år. Referatet ligger på Søbo's hjemmeside.  

 
c. Det Ordinære repræsentantskabs møde:  
Der var møde i maj 2023. Her blev der bl.a. oplyst om, at fra d. 1/1 2024 er Søbo med i at/behjælpelig 
med og i samarbejde med bl.a Boligforeningerme SAB og B42, at berørte beboer fra "Ghetto bolig 
områderne" bliver tilbudt ledige boliger i en del af afdelingern, her I blandt afd. 02. 

         SØBO bliver i år 2024 75 år.  
         Det fejres den 6/1 2024. 
 

d. Der er igen konstanteret ROTTER i afdelingen. Hver beboer vil få en skrivelse om, at observere samt 
med opfordringen om, at der IKKE må fodres fugle m.m. ROTTER spiser alt (næsten). 

 
e. Der har været et Projekt Zero møde samnen med bolligforeningerne B42 og SAB. Der blev drøftet 
tiltag/forslag til energibesparelser m.m. Der blev samtidigt opfordret til, at der blev udpeget personer 
til "Grøn ambassadører korps".   Søbo har p.t. ikke rettet henvendelse til afd. bestyrelsen. 

 
f. Markvandring: 

   1. Efter en ekstra opfordring fra afd. bestyrelsen i november måned 2022 til beboerne om, at 
overholdelse af pkt. 7 i ordensreglerne, kunne der efterfølgende konstateres, at kun få beboer havde 
taget imod denne! 
Inspektørafdelingen blev informeret- dog uden tiltag! 

   2. Der var - som også ALLE beboer har fået information om, den officielle markvandring den 19/4 2023 
inkl. besigtelse af murværk (i baghaven). Få havde taget imod tilbuddet.  
Under markvandringen blev der noteret misvedligeholdelse ved enkelte beboers haver.    Skrivelser 
udsendes. 
Ved fraflyttersyn vil der fremover blive afdelingen som skal betale for eks. misvedligeholdelse af høje 
træer. 

        Der forventes, at næste år er markvandringen inkl. besigtelse af murværket  i baghaverne 
             
 06.  Afdelingsbestyrelsen har p.t. 
  Ingen suppleant idet, at Brian er fraflyttet afdelingen  
  
07. Opfordring: Hold god tone  og orden i afdelingen. Er der nogle spørgsmål vedr. ordens- eller 

vedligeholdelses reglerne, kontakt da gerne afdelings bestyrelsen. 
 
08. Evt: 

Referent:  
 


